
Wyciąg z protokołu obrad 
Wydziału galic. Towarz. leśnego odbytych dnia 14. sierpnia 1894 г. 

Obecni członkowie: Pp. Acht, Lizak, Ligman, Makarewicz i Ro- 

i manski. 

Przewodniczył wiceprezes p. Henryk Strzelecki. 
Załatwiono następujące sprawy: 

I. W sprawie ogólnego zjazdu członków towarzystwa uchwa- 
lono:



II. 

III. 

ТУ. 

— 484 — 

a) przyjąć do wiadomości wynik porozumienia się członka 

wydziału p. Makarewicza z dyrekcyą komitetu wystawy 
krajowej w sprawie zjazdu leśników (ekonomistów 1 pra- 
wników) przypadającego w tym samym czasie. . 

b) przyjęto do wiadomości pismo Dra Zgórskiego, oznajmujące 

o zniżeniu ceny wstępu na panoramę Racławicką. 

c) polecono umieścić w programie zjazdu odczyt p. Marjana 

Małaczyńskiego „z bieżącej chwili*, jako też odczyt p. 

Henryka Skąpskiego „o naturalnym płodozmianie w lesie* 

d) ułożono stylizację zaproszenia i programu ogólnego wal- 

nego zgromadzenia 1 zjazdu leśników. 

e) uchwalono zaprosić przez deputację, wybraną z łona wy- 
działu, do wzięcia udziału w zjeździe Prezydyum komitetu 

wystawy krajowej i Prezydenta miasta Lwowa. 
f) uchwalono zaprosić na zjazd wszystkich leśników, człon- 

ków towarzystwa wzajemnej pomocy oficyalistów prywa- 
tnych, chociaż nie są członkami towarzystwa leśnego 

i wysyłać zgłaszającym się karty legitymacyjne. 
Uchwalono przesłać wydziałowi krajowemu w myśl odnie- 
sienia się tegoż,.nowo wydaną nakładem Towarzystwa bro- 

broszurę „Pogląd na powstanie, rozwój i działalność "owa- 

rzystwa leśnego gal.“, jakotez stenograficzne sprawozdanie 

z walnych zgromadzeń, przynajmniej z ostatnich trzech lat. 

Przydzielono pismo p. Edwarda Śliwińskiego, delegata To- 

warzystwa, w którem objawia życzenie, by „Sylwan* umie- 

szczał ceny targowe materyałów drzewnych 1 zwierzyny р. 

Achtowi redaktorowi „Sylwana* do załatwienia. 
Uchwalono odnieść się do Prezydjum Namiestnictwa , aby 
w szeregu deputacji, składających hołd Cesarzowi, zamieściło 
Towarzystwo leśne. 

 


